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Els que estimem a la Penya ens hem de sentir orgullosos de com ha evo-
lucionat la nostra penya durant els últims anys. Som una de les penyes 
barcelonistes més grans i millors del nostre país i del món, i això ho hem 
aconseguit gràcies a una estratègia dirigida pel nostre president i executada 
pels directius que han integrat les juntes de l’entitat.
Hem desenvolupat la nostra activitat fonamentalment en tres eixos: la rel-
ació amb el FC Barcelona i les agrupacions 
de penyes, sent la nostra penya una de les 
més participatives en els esdeveniments 
organitzats pel nostre club. La nostra escola 
de futbol formatiu per on any rere any pas-
sen uns 400 nens i joves futbolistes que 
en la seva gran majoria són nois de Sant 
Cugat oferint a les famílies del nostre poble 
una proposta formativa de qualitat en un 
entorn saludable per als seus fi lls. I per úl-
tim, però no menys important, l’organtizació 
d’activitats lúdiques i socials, algunes 
dirigides per a la participació dels nostres 
socis i altres per als veïns de Sant Cugat, que ens dóna una gran rellevància 
i visibilitat al nostre poble. I, tot això, acompanyat d’una imprescindible labor 
de comunicació de les nostres activitats en les xarxes socials, premsa local 
i esportiva, que ens permeten globalitzar les notícies i activitats de la nostra 
penya. Per tot això, podem afi rmar que la Penya Blaugrana Sant Cugat és 
una penya del segle XXI.
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Francesc Papiol Vila és el soci número 6 de la Penya Blaugrana Sant 
Cugat i el 10.766 del FC Barcelona. De professió industrial (Papiol 

Alfombres), té 75 anys i viu a Sant Cugat.

“Dels 17 als 20 anys vaig jugar al CE Comtal. Havia 
arribat a entrenar amb el primer equip. Recordo les 

centrades mil·limètriques que em feia Charly Rexach”

Des de quin any és soci de la Pen-
ya Blaugrana Sant Cugat i per què 
se’n va fer? 
Des que es va fundar l’any 1979. 
Vaig participar en les primeres reu-
nions que es van fer per poder fer 
una penya del Barça a la nostra 
ciutat, Sant Cugat. Després ja no hi 
vaig assistir més.

Quin és per a vostè el fet històric 
més important de la PB Sant Cu-
gat? 
Les primeres trobades que vam fer i 
el primer escut que va tenir l’entitat 
santcugatenca.

Quin moment especial ha viscut 
vostè amb la PB Sant Cugat?
La visita de Nicolau Casaus, vice-
president del FC Barcelona entre els 
anys 1978 i 2003, a la PB Sant Cu-
gat. Era client de la nostra empresa 
Papiol Alfombres.

ENTREVISTA AL PERSONATGE DE LA PENYA

primer equip masculí de futbol, i 
mira que m’agrada! Tinc molta fei-
na, no hi ha aparcament, i els caps 
de setmana marxo a Blanes. Miro 
els partits per la televisió. Sempre 
he tingut bona relació amb el Barça, 
també ara amb el president Joan 
Laporta, que som amics. Vam tenir 
molta relació quan Laporta vivia a 
Sant Cugat.

Vostè va regalar un tapís amb 
l’escut del Barça al FC Barcelona.
Quan Agustí Montal va ser president 
del FC Barcelona (1969-1977). Jo hi 
tenia una bona relació i, a més, era 
client meu.

Llegeix l’entrevista completa a 
www.pbsantcugat.cat.

en cada ciutat.

I, amb el FC Barcelona, quina re-
lació ha tingut?
Dels 17 als 20 anys vaig jugar al CE 
Comtal, fi ns que el meu pare em va 
dir que li dedicava massa temps al 
futbol -entre entrenaments i partits- i 
em va fer anar a treballar a la seva 
empresa, que també era de catifes. 
Fins i tot, havia arribat a entrenar 
amb el primer equip de futbol. Hi 
anava molt content. Recordo les 
centrades mil.limètriques que em 
feia el Charly Rexach. Jo era davan-
ter centre i tenia molt bona rema-
tada de cap. Abans de jugar al CE 
Comtal vaig jugar una temporada a 
la PB Cinc Copes.

És soci del FC Barcelona des de 
fa més de 50 anys...
Me’n vaig fer quan tenia 17 anys. No 
vaig mai a veure els partits del

Quin lligam ha tingut i té en l’ac-
tualitat amb la Penya Blaugrana 
Sant Cugat?
Ara mateix, cap. Vaig molt enfeinat 
amb l’empresa i no tinc temps per 
anar al local social.

Com veu la PB Sant Cugat?
És una entitat que creix any rere 
any. De tant en tant parlo per telèfon 
amb el president Josep Maria Félez 
i m’explica coses. El Félez i jo ha-
víem jugat a futbol junts.

Creu que la PB Sant Cugat és una 
entitat de referència a Sant Cu-
gat?
Sí que ho és. Això és indiscutible!

Què signifi ca per a vostè la PB 
Sant Cugat? 
És el millor lloc per ser barcelonista. 
És un referent de barcelonisme. És 
important tenir una penya del Barça

L’11a Festa de l’Esport per a la Infància, un èxit 
organitzatiu i participatiu



Moren quatre 
socis de la PB 
Sant Cugat 
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El 16 i 17 de 
juny, la Penya 
Blaugrana 
Sant Cugat 
va celebrar la 
tradicional 
cloenda de la 
temporada 
esportiva 
dels equips 
de la PB Sant 
Cugat-H8S, 
al Camp 
Municipal 
de Futbol de 
Can Magí. 
I ho va fer 
amb partits 
en totes les 
categories del 
futbol base. 
Els equips de 
la PB Sant 
Cugat-H8S 
van jugar 
entre ells en 
una jornada 
de cloenda 
familiar i 
lúdica. Fins al 
setembre!

El president 
de la PB 
Sant Cugat, 
Josep Maria 
Félez, i el 
vicepresi-
dent 1r Pau 
Pulido van 
participar 
en el sopar 
de � nal 
de tempo-
rada de 
l’Agrupació 
de Futbol de 
Clubs i Pe-
nyes del FC 
Barcelona, 
que es va fer 
el 30 de juny 
al restaurant 
Can Ferran 
de Rubí.

Cloenda del 
curs 2022-
2023

La Penya, en 
el sopar de 
l’Agrupació  

En els últims 
mesos ens 
han deixat 
quatre socis 
de la Penya 
Blaugrana 
Sant Cugat: 
Pere Marín 
Campos, Jor-
di Franquesa 
Florensa, 
Joan Reverte 
Simón i Enric 
Borràs. Des 
de la Penya 
Blaugrana 
Sant Cugat 
enviem una 
forta abra-
çada als seus 
familiars. 
Descansin en 
pau. 

La PB Sant Cugat-H8S hi va participar per segon any con-
secutiu, del 5 al 9 d’abril en moltes poblacions de la Costa 
Brava. Cal destacar la brillant actuació de l’equip aleví, que 
va caure eliminat en vuitens de fi nal davant el Tuttifutbol 
Academy (3-1). També hi van participar l’infantil i el cadet.

  L’acte es va fer a la seu social. FOTO: PBSC

La PB Sant Cugat-H8S, en el prestigiós 
torneig internacional MIC Football

En tan sols dues hores que va durar l’activitat, la PBSC i 
l’Associació de Familiars d’Alzheimer del Vallès Occidental 
van recaptar 420 euros en l’acte solidari ‘Marca-li un Gol a 
l’Alzheimer’!, el 15 d’abril, a Can Magí, amb la col·laboració 
de Feliu Franquesa Serveis Immobiliaris i Jurídics.

La Penya Blaugrana Sant Cugat recapta 
420 euros per l’Alzheimer

Xavi Félez, 
Joel Defer-
rari i Arnau 
Cambra, 
jugadors de 
l’equip de 
futbol inclu-
siu de la PB 
Sant Cugat, 
van ser sub-
campions del 
torneig DI-
CUP. Ho van 
assolir com 
a integrants 
de l’equip de 
l’Agrupació 
de Futbol de 
Clubs i Pe-
nyes del FC 
Barcelona, el 
17 de juny, a 
la Ciutat Es-
portiva Joan 
Gamper. El 
torneig, que 
va organitzar 
la Fundació 
Barça, el 
va guanyar 
l’equip am-
� trió.

Subcampions 
del torneig 
DICUP

Conferència del soci Ramon Martos

Ramon Martos Calpena, soci de la Penya Blaugrana Sant 
Cugat i Doctor en Història per la UAB, va organitzar la con-
ferència-debat ‘La formació d’una identitat. Dels orígens a 
la globalització (El FC Barcelona en el context històric)’, el 
12 de maig, al local social de l’entitat.

L’11a Festa de l’Esport per a la Infància, 
un èxit organitzatiu i participatiu

La va organitzar la PB Sant Cugat el 18 de juny, a Can 
Magí. Més de 200 nens i nenes de 7 escoles de Sant 
Cugat (Avenç, Collserola, Ferran i Clua, Gerbert d’Orlhac, 
L’Olivera, Pi d’en Xandri i Pins del Vallès) repartits en 18 
equips i 3 categories (3r, 4t i 5è) van participar en el torneig 
de futbol 7. L’equip infantil 12-14 Jackson de gimnàstica 
estètica de grup del Club Gimnàstica Rítmica i Estètica 
Sant Cugat va oferir una exhibició. Ens va visitar, en el seu 
primer acte ofi cial, el nou alcalde, Josep Maria Vallès. 

L’equip prebenjamí B de la PB Sant 
Cugat-H8S, brillant campió de lliga

L’equip prebenjamí B de la Penya Blaugrana Sant Cugat-
H8S ha guanyat la seva lliga del Consell Esportiu Vallès 
Occidental Terrassa dels Jocs Esportius Escolars de Catalu-
nya. Aquest equip de futbol 7 ha estat integrat pels jugadors 
Aleix Mira, Alex Bianchi, Arnau Comas, Axel Maeso, Chady 
Wechteti, Borja Fernández, Gianluca Casarella, Lluc Garcia 
i Matías Muñoz. L’equip tècnic està format pels entrenadors 
Dídac Barco i Pol Lardín.

Cloenda de la temporada 2022-2023 
per a l’equip de futbol inclusiu

El 15 de juny, al Camp Municipal de Futbol de Can Magí, 
l’equip inclusiu de la Penya Blaugrana Sant Cugat Taller Je-
roni de Moragas va fer el seu últim entrenament i fi nal de la 
temporada esportiva 2022-2023. El president de la PB Sant 
Cugat, Josep Maria Félez, va lliurar un trofeu a tots els com-
ponents de l’equip. Gràcies pel vostre compromís, esforç i 
treball! Sou tot un exemple! El curs vinent, més i millor!

El triangular +50 de l’Agrupació de 
Jugadors del FC Barcelona, un èxit

Més d’una quarantena d’exjugadors del FC Barcelona van 
participar, un any més, en el tradicional triangular +50 de 
futbol, coorganitzat per l’Agrupació de Jugadors del FC 
Barcelona i la Penya Blaugrana Sant Cugat, el 8 de juliol, 
al matí, al Camp Municipal de Futbol de Can Magí.

El 7è Torneig Nocturn Mixt de Futbol 7 
Enganxa’t als Bons Hàbits, amb 275 nois 

275 nois i noies de Sant Cugat, repartits en 23 equips, van 
participar la nit del dissabte 20 de maig en aquesta activitat 
esportiva, pedagògica, lúdica i formativa, amb èxit organ-
itzatiu i participatiu, coorganitzada per la Penya Blaugrana 
Sant Cugat i l’empresa TeamPartners. Un any més, el 
patrocinador va ser les Escoles Universitàries Gimbernat i 
Tomàs Cerdà. La categoria de 1r a 3r d’ESO es va jugar a 
Can Magí, amb 17 equips, i la de 4t d’ESO a 2n de Batxil-
lerat, a la ZEM La Guinardera, amb 6 equips.


